
Verslag (DLZ) MT Special = Donderdag 17 september 2020

(verslag).

1. Mededelingen en vaststellen agenda

Met EiESoehad over P-gesprekken. Handig om in het MT stil te staan bij de bezetting. Apart moment

voor prikken, heeft de 25% al een eerste P-gesprek. volgende week maandag, combineren met

strategie (punt : BijEEE) agenderen

2. Inhoudelijk

2.1 BES Vervolg compensatiemaatregelen i.v.m. corona -28
Er is een evaluatie gedaan van de financién rondom Covid-19. In grote lijnen komt het erop neer dat

de meeste compensatiemaatregelen die zijn genomen voorgezet moeten worden, voorstel is om dit

nog met een half jaar te doen. Ook Nza vragen na te denken over structurele middelen.

eo Dagbesteding in de gehandicaptensector: In principe willen we af van deze

uitzonderingspositie. VGN prikkelen om niet te verlengen, al staat de deur nog wel open.

Stuurgroep corona kon zich hier goed in vinden.

eo Volgens de Nza geldt daghesteding op woonlocatie ook als volwaardige dagbesteding. De

aanleiding is hier financieel, maar discussie moet breder opgepakt worden; vinden wij als LZ

daghesteding op woonlocatie volwaardig?

eo Meerkosten: Terugblikken van teams in verpleeghuizen op wat er is gebeurd kan nu via open-

einde regeling. Waarom zou je dat niet structureel via kwaliteit opnemen, ipv als meerkosten

moeten meenemen

Vragen/reacties:

Compensatieregeling:
- BE: PGB is een extra aandachtspunt: Er zijn weinig signalen dat er iets fout gaat/weinig

gebruik van regeling rondom woonintiatieven, lastig op te halen waar financiéle problemen

zitten.BE: Zou een verdiepingsslag willen maken in de analyse: Hoe groot is het probleem

en wat is er precies aan de hand bij PGB.

= en EES: Helder verhaal

Meerkosten:

- EAE en ns: geen opmerkingen
- BE: Het is een gelimiteerde lijst: bestaan al beelden over waarje de grens legt? Dit is nog

niet heel helder. Op 2 manieren beelden over verkrijgen. 1. In sociaal domein is er al wel een

soort lijst, kijken hoe dat daar functioneert en werkbaar is. 2. Analyse wat er nu wordt

uitgegeven. En dan evt kijken of het zo houden goed is.

SEES: Als er geen misbruik wordt gemaakt, geeft het ook vertrouwen terug aan het veld.

- BE: Wat heb je op het oog voor de structurele tarieven? Een paar % leegstand en

persoonlijke beschermingsmiddelen wordt nu aan gedacht.

Dagbesteding:
- 128 Heeft overkoepelend de vraag: Wat gebeurt er aan de natura kant en hoe verhoudt dit

zicht tot wat er aan de PGB kant moet gebeuren?
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o Erzijn een hoop aannames over waarom er rondom PGB minder problemen worden

gehoord over problemen omtrent dagbesteding. Meer boerderijen, flexibelere

instellingen, lichtere problematiek? Het gaat ook over wat je mensen kan uitleggen

en hoe voorspelbaar zijn ze in hun gedrag? BEd zou het interessant vinden hierover

door te gaan

- EES: Herkent de toelichting, prikkel om daghesteding op het juiste niveau te brengen en

VGN vragen. Verwachtingen managen is belangrijk. Contact is belangrijk, VGN kijkt ook goed

vooruit. Het eindplaatje van volwaardige daghesteding is iets om met VGN te bespreken.

Ook buiten de scope van de financiéle werkgroep.
- BE: Haakt hierop in. Zoals in de notitie staat is duiding belangrijk. Wellicht heeft ZN hier

een rol. Maar ook de beroepsgroepen moeten hierin meegenomen worden. Ook nadenken

over de coordinatie (als ZN dit niet gaat doen).
- BE: heeft VGN zicht op PGB clubjes?

lo} 512: geen. Hebben alleen zicht voor grote partijen

Acties:

- lemand vanuit de PGB groep wordt aangehaakt bij de corona werkgroep LZ, nog de vraag wie

dit wordt. Lijntje zo kort mogelijk houden.

- Na gesprek met VGN een clubje van LZ met 2 collega’s, andere directies en FEZ om dit wat

verder te brengen. Ntb wie dit moet trekken. Beleid en financieel moeten we bij elkaar

brengen.
- denkt ook mee, hoe vanuit de VG te organiseren. [G4] maakt binnen 2 weken een

opzetje met wie hier evt bij te betrekken zijn.
-  21%en 30e staan bestuurlijke overleggen gepland, mondeling meenemen dat we hiermee

bezig zijn

3. Wttk

- e128 nav mail van over Careend, ziejemooi het organisatievermogen van het veld viel

haar op. Er is één regievoerder vanuit het veld, en toch zijn er clubjes die zich niet

vertegenwoordigd voelen.

- : De kamer heeft besloten de spoedwet Wzd als hamerstuk te bespreken
- : Er zijn weinig vragen binnengekomen nav prinsjesdag, conform verwachting. Een vraag

van VGN wordt meegenomen in begrotingsbehandelingen. Er kwam een vraag vanuit SP of

we genoeg aandacht besteden aan nazorg, ihkv corona.

- BE: Heeft gereageerd op een stuk van VGN waarin ze formatie uitwerken. Er werd veel

aandacht geschonken aan de eenvoudige categorien. Daarnaast de tip meegegeven om te

werken aan positieve framing. belt en vraagt naar vervolg; presentatie van stuk

4. Voorraadagenda

21 september: Voorbereiding AO Wiz en begrotingsbehandelingen
24 september: Toezicht en rol IGJ, samen behandelen met afronding en borging TVH. Toezicht en rol

van |GJ gaat hier namelijk spelen.

1 oktober: Update PGB

8 oktober: Strategie + toegang, in overleg met|RE dover timing.

5. Sluiten vergadering
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